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Nizamettin VURGUN - DERELİ

Dereli İYİ Parti Beledi-
ye Başkan adayı Muhar-
rem Çolak, ilçedeki bazı 
mahallelere dolmuş ser-
vislerinin başlatılacağını 
duyurdu. Yapmış olduğu 
açıklamada, belirli mahal-
lelere gün içerisinde ula-
şım imkanı sağlamak için 

belediyenin alacağı veya 
kiralayacağı minibüslerle 
bu hizmetin sunulacağını 
belirtti.

Aracı olmayan vatan-
daşların ulaşımını kolay-
laş tırmayı hedef leyen 
Çolak, "Eşyalarını taşıma-
da veya pazara indirecek-
leri ürünlerin taşınmasında 
kolaylık sağlayacağız" 
dedi. Ayrıca taksi hizmetini 
etkin bir şekilde kullana-
caklarını ve ilçe içerisinde 
taksi kullanımını artırarak, 
belediye tarafından tahsis 
edilecek duraklarla gece 
nöbeti tutmalarını sağlaya-
rak acil durumlarda vatan-
daşlara yardımcı olacakla-
rını ifade etti.

Çolak, taksi ücreti öde-
yemeyecek durumda olan 
vatandaşların ücretlerinin 
belediye tarafından karşı-
lanacağını da sözlerine ek-
ledi. (Pınar Okumuş)

Dereli'nin tanınmış si-
ma la rın dan Mah mut 
Talıç, Yeniden Refah Par-
tisi'nin Dereli Belediye 
Başkan adayı olarak be-
lirlendi. İlçede tanınan ve 
sevilen bir isim olan Talıç, 
Yeniden Refah Partisi De-
reli Belediye Başkan 
adaylığını duyurdu.

Yeniden Refah Parti-
si'nin Dereli Belediye Baş-
kan adayı olarak atanma-
sıyla ilgili açıklama yapan 
Talıç, "Dereli'nin gelişimi 

ve halkımızın refahı için 
elimden geleni yapaca-
ğım. İlçemizin sorunlarını 
çözmek ve halkımıza 
daha iyi bir yaşam sunmak 
için çalışacağım" ifadeleri-
ni kullandı.

Mahmut Talıç'ın aday-
lığı, ilçe genelinde olumlu 

tepkilerle karşılandı ve 
halk arasında büyük bir 
destek gördü. Talıç, se-
çim sürecinde halkın bek-
lentilerini dikkate alarak, 
Dereli'nin geleceği için 
projelerini kamuoyuyla 
paylaşmaya hazırlanıyor. 

(Hakan Akbaş)

Milliyetçi Hareket Partisi'nin Dereli Beledi-
ye Başkan adayı olan Cihan Özdemir, seçim 
sürecinde birlik ve beraberlik vurgusu yaparak 
Dereli için hizmet etmeyi taahhüt etti.

Özdemir, "Ayırmadan, ayrışmadan hep be-
raber kol kola bütün hizmetlerimizi gerçekleşti-
receğiz" dedi. Kendisini Dereli'nin bir evladı ola-
rak tanımlayan Özdemir, içinizden biri olarak 
Dereli için elinden geleninden daha fazlasını 
yapacağını belirtti. (Hakan Akbaş)

“Ayırmadan, Ayrıştırmadan”
MHP Dereli Belediye

Başkan Adayı
Cihan Özdemir'den

Birlik Mesajı

“Ulaşımı Kolaylaştırmak İçin”
İYİ Parti'nin Dereli Belediye Başkan
Adayı Muharrem Çolak'tan
Ulaşıma Çözüm!

“İyi Bir Yaşam Sunmak İçin”
Dereli'nin Sevilen İsmi Mahmut Talıç,

Yeniden Refah Partisi'nin
Belediye Başkan Adayı Oldu

Dereli İlçe Devlet Hasta-
nesi, evde sağlık hizmetleri-
ne bir yenisini ekleyerek evde 
ağız ve diş sağlığı alanında 
da hizmet sunmaya başladı. 
Hastanın evine giderek ge-
rekli tüm işlemleri gerçekleş-
tiren ekip, protez teslimini de 
evde gerçekleştiriyor.

Hastalar için büyük bir ko-
laylık sağlayan bu hizmetle il-
gili açıklamalarda bulunan 
yetkililer, Dereli İlçe Devlet 
Hastanesi Diş Kliniği'nden 

randevu alarak ağız ve diş 
sağlığına daha kolay eri-
şim sağlanabileceğini be-
lirtti. Ayrıca, yatağa bağım-
lı durumda olan hastaların 
da evlerinde aynı konforla 
tedavi olabileceklerini vur-
guladılar.

Hizmetin amacının, 
hastaların evlerinde dahi 
olsalar ağız ve diş sağlığı-
na erişimini sağlamak ol-
duğunu belirten yetkililer, 
bu sayede sağlık hizmetle-
rinin daha erişilebilir hale 
getirilmesini hedefledikle-
rini ifade ettiler. Evde sağ-
lık hizmetlerinin kapsamı-
nın genişletilerek, vatan-
daşların sağlık ihtiyaçları-
nın daha etkin bir şekilde 
karşılanması için çalışma-
ların devam edeceği bildi-
rildi. (Pınar Okumuş)

Dereli İlçe Devlet Hastanesi,
Hastaların Yanında
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Giresun Belediye Başkanı 
Aytekin Şenlikoğlu, A. Mürşit 
Gürel başkanlığındaki Giresun 
Kent Konseyi Toplantısı’na ka-
tıldı.

Toplantıda, Giresun Kent 
Konseyi bünyesinde göstermiş 
oldukları emek ve gayretlerden 
dolayı 33 kişiden oluşan Kent 
Konseyi Yürütme Kurulu üyele-
ri ile Kadın Meclisi, Gençlik 
Meclisi, Engelli Meclisi ve 
Çocuk Meclisi üyelerine plaket-
leri Belediye Başkanı Aytekin 
Şenlikoğlu ve Kent Konseyi 
Başkanı A. Mürşit Gürel tarafın-
dan verildi.

Kent Konseyi Başkanı A. 
Mürşit Gürel de plaketini Bele-

diye Başkanı Aytekin Şenlikoğ-
lu’nun elinden aldı.

Törende konuşan Belediye 
Başkanı Aytekin Şenlikoğlu, bir 
şehrin ileriye taşınmasında sivil 
toplum kuruluşlarının önemine de-
ğinerek: “Şehrimizde faaliyet gös-
teren tüm sivil toplum kuruluşları 
ile koordineli çalışarak projeler ha-
yata geçiriyoruz. Kent Konseyleri 
aynı zamanda şehrin sivil deneti-
mini sağlıyor. Ayrıca, şehrin dina-
miklerinin şehirle ilgili düşüncele-
rini, taleplerini yerel yönetimlere 
aktarmanın önemli araçlarından 
biri de Kent Konseyleri. Birçok ko-
nuda fikir üretebilir ve bunları 
yerel yönetimlere aktarabilirsiniz. 
Böylece kentle ilgili sorunların çö-

zümüne katkı koyabilirsiniz. Gö-
nüllülük üzerine kurulu Kent Kon-
seyimize her türlü desteği veriyo-
ruz, vermeye de devam edeceğiz. 
Şehrimizi hep birlikte daha da gü-
zelleştirmek ve geliştirmek için 
tüm çabamızı harcıyoruz. Daha 
güçlü bir Giresun anlayışıyla bir 
araya geldiğimiz Kent Konseyimi-
zin yürütme kurulu üyeleri olan siz-
lerle istişarelerde bulunmaktan 
büyük mutluluk duydum. Kent 
Konseyi Başkanımız A. Mürşit 
Gürel nezdinde yürütme kurulu 
üyesi arkadaşlarımıza başarılı ça-
lışmaları için teşekkür ediyorum” 
ifadelerini kullandı. 

(Hakan Akbaş)

31 Martta yapılacak yerel seçimlerde AK 
Partinin ve CHP’nin Giresun Belediye Mec-
lis üyeleri aday listesi açıklandı.

Partilerden yapılan açıklamada, adaylar 
şu isimlerden oluştu:

AK Part: Salih Özdemir, Emrah Altıyap-
rak, Güray Kubilay Yaman Mhp, İbrahim Tuğ-
rul Unat, Aydın Karakuz, Nuri Karaman, 
Hasan Yılmaz-Mhp, Hatice Kocaoğlu, Fahri 
Uzun, Abdullah Önal, Erol Hamdi Önde 
Mhp, Mehmet Ziya Musaoğlu, İsa Karaca, 
Merve Tekin, Mehmet Ali Karataş, Bahattin 
Kurt, Cemal Dilli Mhp, Ayşe Çetin, Mustafa 
Kırkaya, Mehmet Sargın, Gürhan Öksüz, 
Mustafa Asım Erkan, Süleyman Çelik Mhp, 

Sedat Yavanoğlu, Enes Remzi Çolaker, Meh-
met Azgın, Fatmanur Çakır Öztürk, Atakan Ka-
raca.

CHP: Dr. Taner Yazıcı, Ayça Kozluca, Hü-
seyin Rüştü Karaibrahim, Salih Önal, Av. İlyas 
Palak, Özcan Konal, Senih Bayramoğlu, 
Evrim Özkan, Ferhat Karademir, Zehra Gül-
şah Bora Bozat, Erkan Hacak, Mustafa Öz-
türk, Erkan Mutlu, Mehmet Yılmaz, Ayhan 
Özince, Onur Konar, Hüseyin Karakuş, Çağla 
Çam, Oktay Arslan, Melek Pezükoğlu, Emin 
Can Karaca, Serdar Dilli, İrem Nur Pınar, 
Orhan Hocaoğlu, Serra Dada, Mustafa Işık, 
Abdullah Osmanoğlu, Bertan Orbeyi. 

(Hakan Akbaş)

Vali Mehmet Fatih Ser-
dengeçti, Yağlıdere ilçesini zi-
yaret ederek bir dizi açılış ya-
pıtı.

Vali Serdengeçti’yi, Hükü-
met Konağı önünde Yağlıde-
re Kaymakamı Seda Ünlü ve 
ilçe protokolü başta olmak 
üzere yöresel kıyafetli Yağlı-
dereli çocuklar karşıladı.

Karşılama töreninin ardın-
dan Vali Serdengeçti, Yağlı-
dere Kaymakamı Seda Ünlü, 
Yağlıdere Belediye Başkanı 
Yaşar İbaş ve diğer yetkililerle 
buluştu.

Kaymakamlık ziyaretinin 
ardından Vali Serdengeçti, Gi-
resun'un Yağlıdere ilçesinden 
Amerika'ya göç eden ilk gur-
betçi İzzet Aydın'ın oğlu Se-
bahattin Aydın tarafından Yağ-
lıdere Belediyesince tahsis 
edilen alanda gerçekleşen 
"Göç ve Vefa" anıtının açılış 
törenine katıldı.

İzzet Aydın'ın babası ve 
göçmenlik sürecinde ona yar-
dımcı olan Lefter Çember-
ci'nin hikayesini detaylı bir şe-
kilde anlatan anıt, aynı za-
manda göç edenlerin azimli 
çalışmalarını ve yeni ülkele-
rinde başarıya ulaşmalarını 
simgeliyor.

Vali Serdengeçti, törende 
yaptığı konuşmada, Yağlıde-
re ilçesinin göç hikayesini sim-

geleyen "Göç ve Vefa" anıtının 
önemine kaydetti.

Giresun'un tarihindeki göç-
menlerin ve gurbetçilerin yaşa-
dıkları zorlukları anlamak için 
bu tür anıtların büyük önem ta-
şıdığını vurguladı.

Ayrıca, göçün sadece geç-
mişte değil günümüzde de 
devam ettiğini ve gurbetçilerin 
memleketlerini özlemle ziyaret 
ettiklerini söyledi.

Göç ve Vefa Anıtı'nın, sade-
ce bir hikâyeyi değil aynı za-
manda bir toplumun birliğini ve 
dayanışmasını temsil ettiğini 
ifade etti..

Serdengeçti, gurbette mem-
leket sevdasıyla bir yandan kül-
türümüzü temsil eden bir yan-
dan da başarılarıyla göğsümü-
zü kabartan hemşehrilerimizi 
de hayırla yâd ederek, ebedi 
aleme irtihal edenlere rahmet 
diledi.

Açılışta bir konuşma yapan 
Sebahattin Aydın da "ABD ka-
pısının açılışını başlatan 2 ve-
falı insan Lefter Çemberci ve 
Terzi İzzet Aydın için toplanmış 
bulunuyoruz. Ben de Terzi 
İzzet’in oğlu Sebahattin Aydın 
olarak buradayım.

Bu göç, doğduğu yerleri 
unutmayan Lefter Çember-
ci'nin 60'lı yıllarda gelip kendisi-
ne yardımcı olan aileyi ve 
mezar ziyareti yapmak için Çağ-

layan Köyü'ndeki bir aileyi zi-
yaretiyle başlar. Bu arada 
babamla tanışırlar. 60'lı yıl-
larda Yağlıdere'yi sel alma-
sıyla her şeyini kaybeden 
babam, gurbete gitmeye 
karar verir. 1966 yılında 
Amerika'ya, Lefter'in yanına 
gider. Lefter, babama çok 
yardımcı olur. 1969 yılında 
Giresun'dan Hasan Saatçi, 
sonra Yağlıdere'den Hasan 
Kâhyaoğlu ve çevre köyler-
den bu göç başlamış olur.

Bugün ilçemizin ABD'de 
yaşayan vatandaşları üze-
rinde rahmetli babamın ve 
Lefter'in katkıları belirgin rol 
oynamıştır.

Sonuç olarak, bu anıtın 
yapılmasında katkıları bulu-
nan, bize bu yeri tahsis eden 
Yağlıdere Belediyesine, ya-
pılmasında öncülük yapan 
Giresun Valiliğine, Yağlıde-
re Kaymakamlığına, Yağlı-
dere Belediye Başkanı 
Yaşar İbaş'a ve belediye ça-
lışanlarına teşekkür ediyo-
rum" ifadelerini kullandı.

Konuşmaların ardından 
Vali Mehmet Serdengeçti, 
anıtın inşa edilmesinde 
emeği geçen Sebahattin 
Aydın'a teşekkür ederek pla-
ket takdim etti.

(Giresun Valiliği)

Göçmenlik Tarihine Işık Tutacak
“Göç ve Vefa" Anıtı Açıldı

Başkan Şenlikoğlu, Giresun
Kent Konseyi Toplantısı'na Katıldı

Belediye Meclis Üyeleri
Adayları Belli oldu
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Erzincan’ın İliç ilçe-
sindeki maden ocağında 
meydana gelen felaket 
sonrası gözler Gire-
sun’daki maden ocakları-
na çevrildi. CHP İl Başka-
nı Şenyürek, Giresun’un 
maden ruhsatlarıyla işgal 
altında olduğunu kaydet-
ti. İl Başkanı Şenyürek, 
Giresun’da maden işlet-
me, arama ve ihale saf-
hası haritasını kamu-
oyuyla paylaştı.

Cumhuriyet Halk Par-
tisi Giresun İl Başkanı 
Gökhan Şenyürek, Er-
zincan İliç’te yaşanan 
maden faciasının ardın-
dan, son yıllarda Gire-
sun’da da hızla artan 
maden arama faaliyetle-
ri, yeni verilen ruhsatlar 
ve mevcut madenlerin 
neden olduğu çevre tah-

arttırılması için işlemlerin 
başlatıldığını öğreniyoruz. 
Mevcut atık havuzlarından 
tonlarca kimyasal atık 
suyun sızıntı ile bölge top-
rağına ve Harşit Çayına ka-
rıştığı, Tirebolu Söğütağ-
zı’nda yapımı ihale edilen 
içme suyu projesinin ma-
denin genişletilmesi nede-
niyle iptal edildiği iddia edi-
liyor. Çağımızın en temel 
sorunlarından iklim krizi ne-
deniyle temiz su kaynakla-
rının korunması gerekir-
ken, tarım ve insan yaşamı 
için hayati öneme sahip bu 
kaynaklar maden şirketleri 
tarafından gasp edilmek-
tedir. Coğrafi yapısı nede-
niyle, heyelan riski altında-
ki bu bölgelerde; hukuk ta-
nımayan vahşi madencilik 
faaliyetlerinin daha da ge-
nişletilerek sürdürülmesi, 
bölgeyi büyük bir tehdit al-
tına alarak yeni çevre fela-
ketlerine kapı açmaktadır” 
şeklinde konuştu.

AKP iktidarıyla birlikte 
yeraltı kaynaklarının ya-
bancı ve yandaş şirketlere 
peşkeş çekildiğini vurgula-
yan CHP İl Başkanı Şen-
yürek; “Cumhuriyetimizin 
kuruluşundan bu yana dev-
letimizin ilgili kurumları; 
insan ve canlı yaşamı, 
çevre, ekolojik denge, tatlı 
su kaynakları, alt ve üst ya-
pıların korunması gibi bir-
çok unsuru gözeterek den-
geli ve sürdürülebilir bir 
maden politikası uygula-
mıştır. AKP iktidarının ar-
dından ise birçok alanda ol-
duğu gibi kanunlarda yapı-
lan değişikliklerle; canlı ve 

ribatları ile bunların getire-
ceği risklere dikkat çekti. Gi-
resun ve çevresindeki 
maden faaliyetlerinin hızla 
arttığını hatırlatan Şenyü-
rek, Hidro Elektrik Santral-
lerinin ise artık kontrolden 
çıktığı belirtti.

Şenyürek, “Maden şir-
ke t le r i n in  yan ı  s ı ra  
HES’lerde bölgemizdeki 
sürdürülebilir ekolojik ya-
şamı olumsuz etkilemekte-
dir. Bölgemizdeki dereler 
üzerine kontrolsüzce yapı-
lan HES’ler, doğaya, çev-
remize ve ekolojik yaşama 
zarar verdiği gibi erozyon 
ve sel risklerini de arttır-
maktadır” ifadelerini kul-
landı.

“TEMİZ SU KAYNAK-
LARI MADENLER TARA-
FINDAN EDİLİYOR”

Şenyürek, Doğankent il-

çevre yaşamı açısından 
kritik öneme sahip değer-
ler hiçe sayılarak ülkemi-
zin tüm yeraltı kaynakları 
yabancı ve yandaş şirket-
lere peşkeş çekilmiştir.

‘Son 15 yılda 386 bin 
yeni maden ruhsatı’ AKP ik-
tidarı öncesi 79 yıllık dö-
nemde verilen maden ruh-
sat sayısı 1186 iken, son 
15 yılda 386 bin yeni 
maden ruhsatı verilerek 
yurdumuzun dört bir ya-
nında havamız, suyumuz, 
toprağımız, insanımız ze-
hirlenmeye, açık ‘Ekokırım 
Suçu’ işlenmeye başlan-
mıştır” dedi.

Son olarak Erzincan 
İliç’te yaşanan maden faci-
asının yakın bir geçmişte 
Şebinkarahisar’da yaşan-
dığını hatırlatan Şenyürek; 
“AKP’li yandaş şirketin 
ortak olduğu Anagold fir-
masının Erzincan İliç’te 
neden olduğu facianın ben-
zeri daha önce Şebinkara-
hisar ilçemizde de yaşan-
mış, 18 Kasım 2021 tari-
hinde bir maden işletmesi-
nin atık havuzunda mey-
dana gelen çökme sonucu 
çevre felaketi yaşanmıştı. 
Yasaların, mahkeme ka-
rarlarının ve ÇED yönet-
meliklerinin hiçe sayıldığı, 
yandaş şirketlere kolaylık-
la ‘ÇED Gerekli Değildir’ ra-
porlarının sağlanarak her 
türlü yağma ve talanın yo-
lunun açıldığı bu düzen, Gi-
resun’un neredeyse tama-
mı nı kap sa yan yeni 
maden ruhsatlarıyla bizleri 
tehdit etmektedir” şeklinde 
konuştu. (Pınar Okumuş)

çesine bağlı Çatalağaç Kö-
yünde faaliyet gösteren bir 
maden şirketinin oluştur-
duğu tahribata ve tehlike-
ye dikkat çekerek, “Son dö-
nemde adını sıklıkla duy-
duğumuz AKP’li bir millet-
vekiline ait maden şirketi, 
Çatalağaç Köyü ve çevre-
sinde yarattığı çevre tahri-
batıyla tarım alanlarını ve 
tatlı su kaynaklarını yok et-
mekte, köy yollarını ağır to-
najlı kamyon ve iş makine-
leriyle kullanılamaz hale 
getirmektedir” dedi.

Şenyürek ayrıca, AKP’li 
maden şirketinin mevcut 
kapasitesinin ve atık depo 
tesisinin büyütülmesi için 
yeni bir süreç başlattığına 
da dikkat çekerek, “Haliha-
zırda 230 bin metreküp 
hacme sahip atık havuzu-
nun 2,2 milyon metreküpe 

Giresun Belediyesi, 
şehrin geniş bir alanını 
kap sa yan park la rı nı 
daha modern ve keyifli 
hale getirmek için yeni 
projeler üzerinde çalışı-
yor.

Parklardan daha fazla 
keyif alınmasını sağla-
mak amacıyla parklara 

rı ve görseller de yer alıyor.
Şehir estetiğine uygun 

göz alıcı dokunuşların hal-
kın büyük beğenisini ka-
zanması beklenirken, ye-
nilikçi ve eğlenceli oyun 
alanlarına çocukların ve 
ailelerin oldukça ilgi göste-
receği sanılıyor.

Giresun Belediye Baş-
kanı Aytekin Şenlikoğlu 
yaptığı açıklamada: “Daha 
modern ve daha mutlu bir 
yaşam için olmazsa olmaz 
unsurlardan biri yeşil alan-
lardır. Parklar ve yeşil 
alanlar bir arada yaşama-
nın önemli sembollerin-
dendir. Birçok yeni parkı 
şehrimize kazandırdık ve 
kazandırmaya devam edi-
yoruz. Çocuk oyun alanı 
olarak değerlendirilebi-
lecek her yeri oyun parkı 
haline getireceğiz. Ayrıca, 
bu yeşil alanlarımıza eğ-
lenceli figürler ve ilgi çekici 
görseller de yerleştiriyo-
ruz. Şehrimizi daha da gü-
zelleştirmek için çalışma-
larımıza devam edeceğiz” 
dedi. 

(Hakan Akbaş)

eklenen yeni oyun grupları 
ve rekreasyon alanları ile 
çocukların ve yetişkinlerin 
daha güzel vakit geçirme-
leri hedefleniyor.

Çeşitli tasarımlar ile 
park ve yeşil alanları güzel-
leştirmek için çalışan Park 
ve Bahçeler Müdürlüğü ta-
rafından, Plajlar Bölgesi yü-

rüyüş yoluna ve Doğu Park 
projesi içerisindeki yaşam 
alanına birbirinden ilgi çe-
kici figürler yerleştirildi.

Çocukların oldukça ilgi-
sini çekmesi beklenen fi-
gürler arasında ekskava-
tör ve uçağa montajlı kay-
dırakların yanı sıra birbirin-
den ilgi çekici oyun grupla-

Giresun Ziraat Odası Başkanı Nurittin Karan, fın-
dıkta kritik bir döneme girildiğine dikkat çekerek, 
Şubat, Mart ve Nisan aylarında olası bir zirai don ris-
kine karşı üreticilerden ürünlerini devlet destekli 
tarım sigortasıyla güvence altına almaya davet etti.

Karan yaptığı açıklamada, fındıkta devlet destek-
li tarım sigortası için son başvuru tarihinin 3 Mart 
2024 olduğunu, üreticilerin bu tarihi beklemeden si-
gortalarını yaptırmalarını, sigorta teminat poliçesinin 
7 gün sonra devreye girdiğini kaydetti.

Ziraat Odası Başkanı Karan, “Fındık üreticileri 
olarak seyreden kış mevsimi olmasına rağmen geç-
tiğimiz günlerde şahit olduğumuz anormal hava sı-
caklıklarının yıl ortalaması üzerinde gitmesi ilkbahar 
da olası bir don afetinin meydana gelme olasılığını ar-
tırmaktadır. Geçmiş yıllardan da hepimiz biliyoruz ki 
yaşanacak bir don zararı fındık ürününde önemli bo-
yutta zarar meydana getirmektedir. Bu sebeple, bu is-
tikrarsız hava olayları sonucunda yaşanacak afetler-
den oluşacak ekonomik kayıplarımıza karşı fındık 
ürünlerimizi güvence altına almanın tek yolu 
TARSİM sigortası yaptırmaktır. Fındık ürününde don 
teminatı için son tarih olan 3 Mart 2024 ü bekleme-
den sigortanızı yaptırmayı ihmal etmeyin. Bahçede-
ki fındığını doğal afette kaybetmek istemiyorsan, 1 
ile 3 ocağındaki ürün miktarı kadar poliçe primi öde-
yerek sigortanı yaptır. Fındıkta don sigortası priminin 
% 67 si devlet tarafından karşılanmaktadır. Üstelik 
üreticinin prim bedelini ise hasat sonrasında ödeme 
imkanı bulunmaktadır” dedi. (Hakan Akbaş)

Giresun Eğitim ve Araştırma Hastanesi Aile Hekimliği kliniğinde görev yapan 
Dr. Berna Altun ve Dr. Ziya Topaloğlu başarılı birer sınav vererek uzman hekim ol-
dular. Uzmanlık sınav jürisinde Prof. Dr. Özgür Enginyurt, Doç. Dr. Muhammed 
Bulut, Dr. Öğr. Üyesi Işıl Deniz Oğuz ve Aile Hekimi Dr. Öğr. Üyesi Arzu Ayraler ve 
Dr. Öğr. Üyesi Neslişah Gürel Köksal yer aldı. (Pınar Okumuş)

Süre Doluyor!“Giresun Maden Ruhsatlarıyla İşgal Altında”

Göz Alıcı Dokunuşlar
Uzmanlık Sınavını Başarı

İle Tamamladılar
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Vali Mehmet Fatih Serdengeçti 
başkanlığında, şehirlerarası oto-
büslerde yolcuların emniyet keme-
ri kullanımını artırmak amacıyla bir 
toplantı yapıldı.

Vali Mehmet Fatih Serdengeçti 
başkanlığında, Giresun Valiliği Top-
lantı Salonu'nda düzenlenen top-
lantıya; ilgili Vali Yardımcısı Meh-
met Fikret Çavuş, Giresun İl Emni-
yet Müdürü Recep Güzelyazıcı, İl 
Jandarma Komutanı J. Kd. Albay 
Özgür Özer, İl Yazı İşleri Müdürü 
Ali Bilen, Türkiye Şoförler ve Oto-
mobilciler Federasyonu (TŞOF) 
temsilcileri, otobüs firmalarının yet-
kilileri, sivil toplum kuruluşları ve ko-
nuyla ilgili uzmanlar katıldı.

Toplantının açılış konuşmasını 
yapan Vali Serdengeçti, şehirlera-
rası otobüs yolculuklarında emni-
yet kemeri kullanımının hayati 
önem taşıdığını vurgulayarak, 
"Yolcuların güvenliği bizim önceli-
ğimiz. Emniyet kemeri kullanımı, 
kaza durumlarında ciddi yaralan-
maları önlemekte ve hayat kurtar-
maktadır. Bu nedenle, tüm pay-
daşlarla iş birliği içinde bu konuda 
farkındalık yaratmak ve uygulama-
yı güçlendirmek istiyoruz" ifadele-

rini kullandı.
Vali Serdengeçti, konuşmasın-

da, vatandaşların can ve mal emni-
yetinin yanı sıra yol emniyetini sağ-
lamak gibi bir misyonlarının oldu-
ğunu da belirterek, "İnsanların 
kendi araçları ile seyahat etmeleri 
nihayetinde bireyin kendi güvenliği 
ile ilgilidir. Ancak, ulaşım vasıtasın-
daki otobüs firmalarına baktığımız-
da, otobüs kapasitesince yolcu ta-
şınması, şoförlerin refleksleri, dik-
kati ve özeni gibi unsurlar da önem 
arz etmektedir" şeklinde konuştu.

Vali Serdengeçti, otobüslerdeki 
yolcu kapasitesine dikkat çekerek, 
"Bir otobüsün kapasitesi belirli bir 
sayıda yolcu taşımak üzere düzen-
lenmiştir. Ancak, bazen otobüsler-
de bu kapasitenin üzerinde yolcu ta-
şındığına şahit oluyoruz. Bu 
durum, sadece yolcuların değil, 
aynı zamanda şoförlerin ve otobüs 
firmalarının da sorumluluğunu ar-
tırmaktadır" dedi.

Ayrıca, trafik güvenliğinin ev-
rensel bir konu olduğunu vurgula-
yan Vali Serdengeçti, "Trafik gü-
venliği, sadece otobüs firmalarının 
veya kamu görevlilerinin problemi 
değil, aynı zamanda her vatanda-

şın sorumluluğudur. Dünya genelinde 
bu konuya büyük önem verilmekte 
olup, Dünya Sağlık Örgütü tarafından 
koordine edilmektedir" ifadelerini kul-
landı.

Vali Serdengeçti, daha sonra 
kendi kariyerinden örnekler vererek, 
trafik güvenliğinin stratejik bir konu ol-
duğunu belirtti. Ayrıca, Türkiye'deki 
trafik güvenliği stratejisine dair de bil-
giler paylaştı.

Vali Serdengeçti, Türkiye genelin-
de elektronik denetim sistemlerinin uy-
gulanmaya başlandığını ve trafikteki 
denetim sayılarının arttıkça kazaların 
azaldığını belirtti. Ayrıca, dünya ge-
nelinde trafikteki hız kurallarına riayet 
edildiğini ve taviz verilmediğini belirtti.

Emniyet kemeri kullanımına da de-
ğinen Vali Serdengeçti, emniyet ke-
merinin hayati önem taşıdığını ve kul-
lanılmasıyla ölüm ve yaralanma riski-
nin önemli ölçüde azaldığını vurgula-
dı. Emniyet kemeri kullanımının sa-
dece ön koltuklarda değil, arka koltuk-
larda da zorunlu olması gerektiğini 
kaydetti.

Vali Serdengeçti, otobüs firmaları-
nın ve şoförlerin trafik kurallarına uy-
malarını ve hız sınırlarına riayet et-
melerini, ayrıca düzenli denetimlerle 

ve yolcuları bilinçlendirme-
leri gerektiğini söyledi. Ayrı-
ca, trafik kazalarının azaltıl-
ması için altyapı çalışmala-
rının ve teknolojik çözümle-
rin önemine dikkat çekti.

Konuşmasını sonlandı-
ran Vali Serdengeçti, vatan-
daşların bilinçlenmesi, trafik 
kurallarına uyması ve emni-
yet kemerlerini kullanması 

konusundaki çabaların artı-
rılması gerektiğini belirte-
rek, trafik güvenliği konu-
sunda herkesin sorumluluk 
alması çağrısında bulundu.

Giresun İl Emniyet Mü-
dürlüğü tarafından yapılan 
sunumun ardından toplantı-
da, emniyet kemeri kullanı-
mının teşvik edilmesi için ya-
pılacak kampanyalar, dene-
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Keşap Belediye Meh-
met Emür, düzenlenen 
törenle resmen Yeniden 
Refah Par t i s i ’nden 
(YRP), Keşap Belediye 
Başkan adayı olduğunu 
kamuoyuna açıkladı.

Emür için, Yeniden 
Refah Partisi Giresun İl 
Başkanlığı binasında 
aday tanıtım töreni dü-
zenlendi. Başkan Emür, 
il binası önünde davul ve 
zurna ile meşalelerle kar-
şılandı.

Törende Emür’ün, ya-
kasına partisinin rozeti il 
başkanı Eşref Bekdemir 
tarafından takılırken, 
Emür de resmen beledi-
ye başkan adayı olduğu 
ilan edildi.

Keşap Belediye Baş-
kanı ve Yeniden Refah 
Partisi Keşap Belediye 
Başkan Adayı Mehmet 
Emür, kendisine gösteri-
len ilgiye teşekkür ede-
rek, şöyle konuştu:

“Allah bazen insan 
hayatında şer bildikleri-

mizde hayır vardır diyor. Bazı 
noktada konuları zorlama-
mak ve Cenabı Allah’ın dediği 
gibi akışına bırakmak lazım. 
Bugün İl Başkanımız Sayın 
Eşref Bekdemir’e de söyle-
dim. Peygamber efendimiz 
Mekke’den dışlandığı zaman 
Medine'den kapı açıldı. Arka-
daşlarımızın aynı bugün bizi 
arkadaşların karşıladığı gibi 
Medine halkı gibi karşıladılar. 
Peygamberimiz Medine'den 
güçlenerek, yeniden kendine 
gelerek daha sonra Mekkeyi 
savaşmadan fethetti. Allah 
aynı şekilde bize zafer nasip 
eylesin.” dedi.

Başkan Emür, sözlerini 
şöyle sürdürdü:

“Bundan sonra ne olursa 
olsun, hayat bizi nereye götü-
rürse gö türsün Yeniden 
Refah Partisi’de benim haya-
tımın Medine’sidir. İnşallah 
çıktığımız yolda devam ede-
ceğiz. Bizim hiçbir zaman ki-
şilerle işimiz olmadı. Hep hiz-
metimize ve yolumuza baktık. 
Fakat bir yerde haksızlık ve 
saygısızlık yapıldı mı? Bir Ke-

şaplı olarak bunun ceva-
bının verilmesi gerektiğini 
her zaman düşündük. 
Bunun cevabını gerek 
Keşap’tan gerekse Gire-
sun’da ki Keşap’lılar 
olmak üzere zamanı ge-
lince verecektir İnşallah. 
Bizde değerli başkanları-
mızla bu ailede olmaktan 
mutluluk duyuyoruz. Bu 
sevda bitmez. Biz bu 
yolda yürümeye devam 
edeceğiz. Modern bir 
Keşap için hep olduğu 
gibi daima göreve hazırız, 
gelecek nesillerimize yap-
tığımız projeler ile daha 
yaşanabilir ilçe bırakmak 
için azim ve güçle halkı-
mızla iç içe, samimiyetle 
kucaklaşarak, ilk günkü 
coşku ve heyecanla, 
Keşap’lı hemşerilerimiz 
ve ülkemiz için çalışmaya 
devam edeceğiz. Bizim 
Keşap sevdamız her 
daim bakidir. Milletimiz 
için biz varız. Parolamız 
seçimi kazanmak” dedi. 

(Hakan Akbaş)

timlerin sıklaştırılması, bil-
gilendirme broşürleri ve 
cezai yaptırımlar gibi ko-
nular ele alındı.

Son olarak otobüs fir-
malarının bu konuda so-
rumluluklarını artırmaları 
ve yolcuları bilinçlendir-
meleri üzerine kararlar gö-
rüşüldü. 

(Giresun Valiliği)

Trafik Güvenliğinin Önemi Vurgulandı

Yeniden Refah
Yeniden Mehmet Emür

Giresun İl Jandarma Ko-
mutanlığı ekipleri, cinsel 
uyarıcı hap (ectacy) ile bu 
suçtan elde edildiği belirle-
nen para ele geçirdi.

Valilikten yapılan açıkla-
mada, uyuşturucu ile müca-
dele kapsamında Giresun İl 
Jandarma Komutanlığı 
İstihbarat Şube Müdürlüğü, 
KOM Şube Müdürlüğü ve Ti-
rebolu İlçe Jandarma Ko-
mutanlığı ekipleri tarafın-
dan yapılan çalışmalar kap-
samında Tirebolu’nun Orta-
cami köyünde şüpheli bir ki-
şinin ev, araç ve eklentile-
rinde arama yapıldığı belir-

tildi.
Yapı lan arama larda 

1016 ectacy hap ile bunun 
satışından elde edilen 12 
bin 400 liranın ele geçirildi-

ğinin aktarıldığı açıklama-
da ilgili şahsın tutuklana-
rak Espiye L Tipi Kapalı Ce-
zaevine teslim edildiği kay-
dedildi. (Hakan Akbaş)

B i n  1 6  a d e t  h a p ı  p i y a s a y a  s ü r e c e k l e r d i ! 

Bin 16 adet hapı
piyasaya süreceklerdi!
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Cumhuriyet Halk Par-
tisi Giresun Belediye Baş-
kan Adayı Fuat Köse, 
Fevzi Çakmak ve Selde-
ğirmeni Mahallelerinde 
sevenleriyle bir araya 
geldi.

Toplantının yapılaca-
ğı mekâna yürüyerek ve 
tezahüratlar eşliğinde 
gelen Köse’ye Genç Ço-
tanaklar grubu tribün li-
deri Recep Ulu eşlik etti. 
Yüzlerce Yeni Mahalle ve 
Seldeğirmeni gençleri 
‘’Köse gelecek, dertler bi-
tecek’’ şeklinde tezahü-
ratta bulundu.

Gençlerin salonda da 
devam eden yoğun teza-
hüratları sonrası ceketini 
ve kravatını çıkarıp genç-
lerle tezahürat yapan 

Fuat Köse şehrin en büyük 
marka değeri olan Gire-
sunspor’a her türlü desteği 
vereceğinin sözünü verdi.

Giresun Belediyesini 
çocuk, genç, kadın, erkek 
hep birlikte ortak akılla yö-
neteceklerini söyleyen 
Köse; ‘’Daha göreve gel-
meden hizmete başladım. 
Geçtiğimiz günlerde pazar 
yerinde esnaflarımızla bir 
araya geldik. Ertesi gün 
mevcut belediye yönetimi 
bölgeyi asfaltladı. Biz daha 
göreve gelmeden hizmet et-
meye başladık. Göreve gel-
diğimizde neler yapabile-
ceğimizi siz düşünün. Hep 
birlikte kendi üreten imkân-
larını etkin kullanan bir yö-
netim anlayışını sergileye-
ceğiz. Göreceksiniz 31 

resun Belediyesini hep bir-
likte yöneteceğiz şeklinde 
konuştu.

GİRESUNSPOR EN 
BÜYÜK MARKA 

DEĞERİMİZ!
Genç Çotanaklar Taraf-

tar Grubuna seslenen 

Mart’ta hep birlikte Gire-
sun Belediyesinin önünde 
Giresun’a sosyal belediye-
ciliği getirişimizi kutlayaca-
ğız’’ ifadelerini kullandı.
BELEDİYENİN KAPISINI 

SÖKÜP ATACAĞIM!
Giresun Belediye Baş-

kan Adayı Fuat Köse, va-
tandaşın ulaşmak ve tale-
bini iletmek için bin bir ba-
hane ile karşılaştığı bir be-
lediye başkanı modelin-
den kurtulacağını söyler-
ken, belediyede ki kapalı 
kapıları söküp atacağım 
dedi. Vatandaş belediyeye 
geliyor randevu talep edi-
yor 5 sene geçiyor hala be-
lediye başkanı ile görü-
şecek. Bu anlayışı asla 
kabul etmiyorum. Her 
zaman söylediğim gibi Gi-

Köse; ‘’Giresunspor bizim 
en büyük marka değeri-
miz. Kim Giresunspor’a bi-
linçli destek vermiyorsa, 
kim transfer tahtasının 
açılması için üzerine düşe-
ni yapmadıysa hesabını so-
racağım. AKP’li belediye 

Giresunspor’a sırt çevir-
miştir. Giresunspor’un bu 
kötü gidişatına sessiz kal-
mıştır. Ben sessiz kalma-
yacağım Giresunspor’u 
düştüğü durumdan kurtar-
mak için her türlü desteği 
vereceğim. Maçları proto-

Sabri YÜCEL
0532 062 89 28

kolden değil sizlerle bir-
likte izleyeceğim’’ ifadele-
rini kullandı.

Konuşmanın ardın-
dan salon Köse’ye alkış-
larla destekleyerek bağrı-
na bastı. 

(Pınar Okumuş)

www.akbasreklam.com.tr
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Fuat Köse Gelecek Dertler Bitecek

“Fındıkta Patron Biziz!”
Altınordu Ziraat Odası 

Başkanı Atakan Akça, “Te-
kelci firma ve işbirlikçileri 
dize getirildi fındık “120 TL 
oldu” şek linde sosyal 
medya paylaşımı yaptı.

Karadenizli fındık üreti-
cilerini bu sezon zora 
sokan fındık fiyatları son 
günlerde yüzleri güldür-
meye başlamıştı. Akça da 
Ordu'da 50 randıman fın-
dık fiyatı 120 TL olduğunu 
ifade ederek dikkatleri üze-
rine çekti.

'FINDIK PİYASASIN-
DA OYUN KU RU CU 
ÜRETİCİLER OLABİLİR’

'Bir olmanın, birlikte ol-
manın, ürüne sahip çıkma-
nın ne kadar önemli oldu-
ğuna şahit oluyoruz.' diyen 
Akça paylaşımında şunları 
söyledi:

'Fındık sezonu başında 
yapmış olduğumuz çağrı-
lara önem vererek ve itibar 
ederek ihtiyacınız kadar 
fındığı pazara indirdiniz, 
mümkün olduğu kadarıyla 
emanete fındık bırakma-

dan bir şekilde kendi im-
kanlarınız ile ürününüzü 
beklettiniz, sonucunda da 
birlikte gösterdiğimiz di-
renç dolayısıyla yavaş 
yavaş ürünümüzün fiyatı 
hak ettiği seviyelere doğru 
gelmeye başladı.

Göstermiş olduğunuz 
bu davranış sonucunda 
da, ne kadar güçlü olursa 
olsun tekelci firma ve Tür-

kiye’deki işbirlikçileri de 
dize gelmek zorunda kal-
mışlar ve bugün itibarıyla 
50 randıman fındığın fiya-
tını “ 120 TL” olarak açıkla-
mıştır. Bundan sonra birlik 
ve beraberlik içerisinde 
olursak FINDIK piyasası-
nın oyun kurucusu biz üre-
ticiler olabiliriz.

Bu seneyi bir milat 
kabul ederek, bundan son-

raki senelerde Allah’ın iz-
niyle “Fındığın Patronu” 
bizler yani Türk fındık üre-
ticileri, manavları, tüccar-
ları, sanayicileri ve ihra-
catçıları olduğunu dünya-
ya gösterme vakti gelmiş-
tir ve geçmektedir. Ürünü-
ne sahip çıkan ve hak etti-
ği değeri bulmasına vesile 
tüm kesimlere teşekkür 
ediyorum.”(Hakan Akbaş)

Yeşilay Giresun Şube 
Başkanı Dr. Cengiz Cinde-
mir ve beraberindeki yöne-
tim kurulu üyeleri, Giresun 
İl Müftüsü Selçuk Kılıç-
bay'ı makamında ziyaret 
etti. Ziyarette, Yeşilay'ın ve 
(Yeşilay Danışmanlık Mer-
kezi) YEDAM'ın Gire-
sun'da yürüttüğü faaliyet-
ler ve bağımlılıkla müca-
deledeki iş birlikleri hak-
kında bilgi alışverişi yapıl-
dı.

İl Müftüsü Selçuk Kılıç-
bay, Yeşilay'ın ziyaretin-
den duyduğu memnuniyeti 
ifade ederken, bağımlılıkla 
mücadelenin önemine dik-
kat çekti. Kılıçbay, Yeşilay 
ile yapılan iş birliğinin, bu 
alandaki farkındalığın artı-
rılmasına önemli katkılar 
sağladığını vurguladı.

Dr. Cengiz Cindemir, zi-
yaretin sonunda, Giresun 
İl Müftüsü Selçuk Kılıç-
bay'a misafirperverliği ve 
bağımlılıkla mücadeledeki 
destekleri için teşekkür 
etti. Bu ziyaret, her iki 
kurum arasındaki iş birliği-
nin güçlenmesine ve ba-
ğımlı lık la mücadelede 
ortak çalışmaların önemi-
nin altını çizdi. 

(Hakan Akbaş)

Yeşilaydan Giresun İl Müftüsü
Selçuk Kılıçbay'a Ziyaret
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Trendyol 1. Lig'in 24. 
haftasında, ligden düş-
meyi garantileyen Gire-
sunspor ile düşme hattın-
da bulunan Altay arasın-
daki mücadele büyük 
önem taşıyor. Yeşil be-
yazlı ekip, Cumartesi 
günü oynadığı Keçiören-
gücü maçının ardından 

gerçekleştirilen antrenma-
nın ardından yeşil beyazlı 
ekip, hazırlıklarını sürdü-
recek. Altay-Giresunspor 
maçı, 23 Şubat Cuma ak-
şamı saat 20.00'de Alsan-
cak Mus ta fa De niz l i  
Stadı'nda oynanacak. 

(Hakan Akbaş)

bir gün izin yaparak hazır-
lıklara başladı. Teknik di-
rektör Serhat Güller neza-
retinde gerçekleştirilen ilk 
antrenmanla birlikte, Altay 
maçı için çalışmalara baş-
landı.

A l tay-Gi re suns por  
maçı, ligdeki puan durum-
ları göz önünde bulundu-

rulduğunda, adeta prestij 
mücadelesi niteliği taşı-
yor. Ligde 7 puanla son sı-
rada yer alan Giresunspor 
ile 12 puana sahip olan 
Altay arasındaki mücade-
le, iki takımın da prestijini 
korumak adına büyük 
önem taşıyor.

Zor hava şartlarında 

Ünlü S3/SM3, Tur gut 
Aslan Yaraman’ın ise 
S7/SM7 kategorisinde ya-
rışacağı ifade edildi. Ayrı-
ca açıklamada, "Paralim-
pik oyunlara katılma hakkı 
ile ay-yıldızlı bayrağımızı 
Paris’te temsil edecek olan 
Giresunlu Milli Sporcumuz 
Turgut Aslan Yaraman'ı ve 
üzerinde büyük emekleri 
bulunan Antrenörü Ali 
Şahin hocamızı tebrik edi-
yor, sporcumuzun Paris 
2024 Paralimpik Oyunla-
rında, ülkemizi en iyi şekil-
de temsil edeceğine inanı-
yor ve başarılar diliyoruz” 
ifadeleri kullanıldı. 

(Hakan Akbaş)

Giresunlu milli sporcu 
Turgut Aslan Yaraman’ın, 
Paris 2024 Olimpiyatla-
rı'na katılım hakkı kazandı-
ğı açık landı. Gi resun 
Gençlik ve Spor İl Müdür-
lüğü tarafından yapılan 
açıklamada, Giresun Şa-
hinspor Kulübü Sporcusu 
Milli Yüzücü Turgut Aslan 
Yaraman’ın 28 Ağustos - 8 
Eylül 2024 tarihleri arasın-
da gerçekleşecek olan 
Paris 2024 Paralimpik 
Oyunları'na katılma hakkı 
elde ettiği açıklandı.

Ülke kotaları doğrultu-
sunda Türkiye'den oyun-
larda Sevilay Öztürk ve Sü-
meyye Boyacı S5, Umut 

Giresunspor'da fut-
bolcular, bir türlü bekle-
nen galibiyeti alama-
manın etkisiyle moral-
lerini toparlamakta zor-
lanıyor. Son maçlarda 
alınan başarısız so-
nuçlar, takım içinde 
olumsuz bir atmosfer 
oluştururken, oyuncu-
lar arasındaki motivas-
yon sorunu da dikkat 
çekiyor.

Yeşil beyazlı ekibin 
son dönemde yaşadığı 
galibiyet hasreti, futbol-
cular arasında hayal kı-
rıklığına neden oldu. 
Teknik heyet ve oyun-
cular antrenmanlarda 
çaba göstermelerine 
rağmen, saha içinde is-
tenen performansı ser-
gileyememek, moral 
bozukluğunu arttırıyor. 

(Hakan Akbaş)

Altay-Giresunspor Karşılaşması Yaklaşıyor!

Galibiyet Hasreti SürüyorGiresunlu Sporcudan Olimpiyat Başarısı

Futbolda bir dönem sona eriyor
Kulüpler Birliği, 

passolig uygulama-
sına bu sene son ve-
receklerini duyurdu.

Kulüpler Bir liği 
Vakfından yapılan 
açıklamada, gelecek 
sezon kulüplerin an-
laşmalı olduğu firma-
larla geliştirilen yerel 
uygulamalar üzerin-
den maç bileti satışı-
nı gerçekleştirecek-
lerini belirtildi. 

(Hakan Akbaş)


